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go — przewodniczącego Okręgowego 
Sądu Dyscyplinarnego, Zbigniewa Iłiń- 
skiego i Andrzeja Skotnickiego — 
członków Krajowej Rady Radców 
Prawnych, Andrzeja Odorkiewicza — 
kierownika Sekcji Ewidencji oraz 
Zbigniewa Rawińskiego — rzecznika 
prasowego Rady.

Po dokonanej prezentacji dziekan 
OIRP Andrzej Popczyk udzieli! ob
szernej informacji o działalności Izby 
i jej zamierzeniach na przyszłość, 
uwzględniającej w dużym zakresie 
współpracę samorządu radców praw
nych z samorządem adwokatury.

Następnie pozostali członkowie 
OIRP dokonali krótkich informacji o 
powierzonych im zakresach działal
ności samorządowej.

Ze strony ORA informacje o dzia

łalności samorządu adwokackiego i 
działalności społeczno-politycznej ad
wokatów Izby katowickiej oraz szko
lenia aplikantów adwokackich złożyli: 
dziekan adw. A. Dzięcioł, wicedziekan 
adw. A. Rajpert i członek ORA, kie
rownik szkolenia aplikantów — adw. 
M. Toczkowska.

Posiedzenie upłynęło w milej i ser
decznej atmosferze i w bogatej tema
tycznie dyskusji.

W trakcie spotkania ustalono wy
mianę opinii dotyczących przepływu 
członków obu zawodów oraz postano
wiono kontynuować podobne spotka
nia na zmianę w obydwu siedzibach, 
wykorzystując w tym celu wzajemne 
doświadczenia w pracy zawodowej i 
społecznej.

adw. Andrzej Rajpert

I z b a  l u b e l s k a

1. E g z a m i n  a d w o k a c k i .  Na 
przełomie miesiąca stycznia i lutego 
1986 i', odbył się w Izbie lubelskiej 
egzamin adwokacki. Komisja egzami
nacyjna pod przewodnictwem dzieka
na ORA adw. Jana Czyżewskiego z 
udziałem przedstawiciela NRA adw. 
Witolda Bayera dokonała oceny przy
gotowania aplikantów adwokackich 
do wykonywania zawodu. Cztery oso
by otrzymały noty dobre, a dwie: apl. 
adw. Jolanta K o s s o w s k.a z Z.A. 
Nr 1 w Biłgoraju i apl. adw. Leszek 
P a w e l s k i  z Z.A. Nr 1 w Zamoś
ciu — bardzo dobre.

2. R e a k t y w o w a n i e  z e s p o 
ł u  a d w o k a c k i e g o  w O p o l u  
Lub.  Wychodząc naprzeciw zapotrze
bowaniu mieszkańców rejonu Opola 
Lubelskiego na pomoc prawną, zwłasz
cza wobec utworzenia tam przez Mi
nistra Sprawiedliwości Sądu Rejono
wego — Okręgowa Rada Adtwokacka 
w Lublinie uchwałą z dnia 18 grud
nia 1985 r. poiwołała z dniem 1 stycz
nia 1986 r. Zespół Adwokacki Nr 1 
w Opolu Lubelskim. Funkcję organi

zatora: zespołu, rozwiązanego niegdyś 
wskutek przeprowadzonej wtedy refor
my administracyjnej kraju, Rada po
wierzyła adw. Wiesławowi Woźniako
wi. W rekordowo krótkim czasie mec. 
W. Woźniak, przy wydatnej pomocy 
materialnej ORA, doprowadził do u- 
zys kania niezbędnego dwu pokojowego 
lokalu, dokonał jego adaptacji -na biu
ro, wyposażył go w meble i sprzęt, 
tak że możliwe było rozpoczęcie mery
torycznej działalności zespołu już 17 
marca bir.

Rozpoczęcie działalności zespołu po
przedzone zostało kurtuazyjnymi i in
formacyjnymi wizytami, jakie złożyli 
członkowie zespołu miejscowym wła
dzom. Na pierwszym zebraniu, odby
tym w dniu 7 marca 1986 r. z udzia
łem dziekana ORA adw. Jana Czy
żewskiego, wybrano na kierownika 
zespołu adlw. Wiesława Woźniaka. 
Skład osobowy zespołu poza kierow
nikiem stanowią: adw. Ryszard Ko
tula i adw. Ryszard Lipa oraz adw. 
Jolanta Swirgoń, której Rada wyzna
czyła siedzibę w Opolu lubelskim bez
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pośrednio po złożonym w br. egzami
nie adwokackim.

Biuro Zespołu Adwokackiego Nr 1 
iw Opolu Lubelskim mieści się przy 
ul. Kościuszki 6.

3. ORA n a  r z e c z  z a b y t 
k ó w  L u b l i n a .  Środowisko adwo
kackie Lublina dość często łoży sto
sownie kwoty na ważne cele społecz
ne. Niezależnie od niedawnych świad
czeń na budowę — w czynie społecz
nym — szkoły lub na rzecz pomocy 
ofiarom trzęsienia ziemi w Meksyku, 
Okręgowa Rada Adwokacka uchwałą 
z dnia 21 marca br. postanowiła prze
kazać kwotę 100.000 zł na rzecz rewa
loryzacji zabytków m. Lublina.

4. D z i a ł a l n o ś ć  i n w e s t y c y j 
n a  Rady.  Kadencja Okręgowej Ra
dy Adwokackiej w Lublinie lat 1983— 
—1986 przejdzie bez wątpienia do. his
torii jako najbardziej „inwestycyjna” 
spośród dotychczasowych. Duża w tym 
zasługa osobista dziekana adw. Jana 
Czyżewskiego, dla którego poprawa 
warunków pracy zespołów adwokac
kich i stworzenie bazy materialnej ad
wokatury stały się zadaniem pierwszo
planowym. Trzeba przyznać, że z zja
dania tego Rada wywiązała się z na
wiązką. Wieloletnie zaniedbania w za
kresie lokali zespołów' adwokackich i 
ich wyposażenia stały się poważną 
przeszkodą w podnoszeniu pracy zespo
łów na wyższy poziom, w zapewnieniu 
godziwych warunków pracy adwoka
tom, a zwłaszcza w odpowiednim do 
wymagań społecznych zapewnieniu 
normalnych warunków przyjmowania 
interesów i ich załatwiania.

W latach 1983—1986 (do 31 marca 
br.) ORA, bądź kontynuując, bądź roz

poczynając proces inwestycyjny, popra
wiła warunki pracy wszystkim zespo
łom adwokackim na terenie Izby. Za
kupiono za sumę 2.800.000 zł zupełnie 
nowy lokal dla ZA Nr 1 w Hrubieszo
wie i sfinansowano (wydatek ponad 
1 min. zł) budową nowego lokalu ad
wokackiego w budynku sądowym w 
Krasnymstawie. Uzyskano także przy
dział administracyjny na nowe lokale 
dla Z.A. Nr 1 w Chełmie (z perspek
tywą wykupu) i dla Z.A. Nr 1 w Opo
lu Lub. Uruchomiono proces inwesty
cyjny (przygotowanie dokumentacji, 
objęcie planem) w zakresie nadbudo
wy — na potrzeby zespołu adwokac
kiego — budynku Sądiu Rejonowego 
w Puławach. Zmodernizowano bądź 
wyremontowano lokale zespołów adwo
kackich w: Biłgoraju, Chełmie, Hru
bieszowie, Krasnymstawie, Kraśniku, 
Lubartowie, Puławach, Tomaszowie 
Lub., Włodawie i Zamościu. Duże 
zmiany na lepsze zaszły w poprawie 
warunków lokalowych zespołów adwo
kackich zlokalizowanych w Lublinie. 
Powiększono o nowe pomieszczenia 
Zespoły Adwokackie Nr 3, 6, 10, a 
zmodernizowano lub wyremontowano 
lokale Zespołów Adwokackich Nr 1, 
2, 5 i 8. Wreszcie podjęto trud' mo
dernizacji i remontu Domu Adwokata 
w Kazimierzu nad Wisłą oraz przy
łączenia lokalu Okręgowej- Rady Ad
wokackiej do miejskiej sieci ciepłowni
czej.

Łączny koszt inwestycyjny kadencji 
lat 1983—1986 (do 31 marca br.) na 
zakup, powiększenie i modernizację lo
kali zespołów adwokackich wyniósł 
osiem milionów złotych.

adw. Ferdynand Rymarz

I z b a  r z e s z o w s k a

1. R o z m o w y  z k a n d y d a t a 
m i  na  a p l i k a n t ó w  a d w o 
k a c k i c h  I zby.  W dniu 8 lute
go 1986 r. w sali posiedzeń ORA w 
Rzeszowie odbyły się rozmowy przęd
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stawicielii Rady z kandydatami na 
aplikantów adwokackich. Komisji 
przewodniczył dziekan Rady adw. dr 
Wiesław Grzegorczyk, a w skład jej 
ponadto wchodzili obaj wicedziekani


